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SIZA. FRANCISCA BAENA GARCIA
Auxiliar de clínica del Centre
Geriàtric des de gener de 1975
En el plano personal tengo mucha
más relación con el resto delHos

pital. Para todos nosotros fue
un gran cambio, como

salir del pueblo y pasar
a la ciudad. Nos perdí
amos en los pasillos,
los hombres entraban

en las habitaciones de
las mujeres y viceversa,

motivando situaciones gra
ciosas. Una de las cosas que se han

perdido es un poco el trato fami
liar y de confianza con los abuelos.

SRA. LINA CASASSAS PRAT

Perruquera del Centre Geriàtric
des del 1979
Vaig tenir una gran satisfacció en

poder disposar d'un local per pen
tinar-hi les àvies, perquè
fins aleshores utilitzà
vem l'única cambra de

bany de l'antic edifici.
El record més entran

yable va ser el primer
dia d'obrir la perruque

ria, que em vaig trobar
l'estimada Cisca dient-me que ella
seria la meva ajudanta a partir de
Ilavors, i la Maria Verdaguer amb
un bloc i un bolígraf per fer de
secretària.

GNA. PILAR CASTELLANOS CUESTA
Treballa a l'Hospital des del
1964. Del 1980 al 1992 vaser
Directora d'Infermeria, i des
d'aleshores ésAssessora de la
Direcció General.
En guardomolts, bons i entranya
bles records. Quan es treballa amb
el convenciment de millorar una

cosa tan estimada com és la quali
tat de vida de les persones grans,

tot esforç és petit. Tinc un

record especial de la
dinàmica que vàrem

seguir per tal de situar
els avis en les noves

dependències; amb

quina constància apre
nien a utilitzar-les, i les

seves expressions d'admiració, ale
gria i diversió.

10 anys,
10 records

SR. CARLES FONT I LLOPART
President de la Fundació Adolfo
Montafià Riera imembre

del Patronat
de la Fundació

Hospital-Asil
de Granollers
En complir-se
el 10è aniver
sari de la inau

guració del Centre
Geriàtric i com a president de la
Fundació, em plau haver perpe
tuat el nom d'Adolfo Montailà

Riera unit alCentre Geriàtric.
Va ser un home sempre molt

preocupat per la solució de totes

les activitats assistencials en bene
fici del seu i del nostre poble de
Granollers, i en especial, d'aquells
que havent treballat tota la vida,
puguin ser assistits degudament en
els seus darrers anys de vida.

GNA. CASILDA GALA' CALVO
Auxiliar de clínica/Responsable
de la residència assistida
Juliol del 1970 - agost del 1988
Un dels millors records que

guardo amb afecte és la unió i la
col.laboració de totes les compan
yes de treball i altres persones rela
cionades amb els ancians. Se'ls
oferia un gran canvi per millorar,
però tenien por de perdre la segu
retat del seu espai i, sobretot la
familiaritat que regnava en l'asil
vell. A poc a poc, i gràcies a l'ale

gria amb què tots intentàvem

acompanyar-los, es van anar adap
tant. Desitjo que

d'aquí a deu anys

puguem tornar

a celebrar, una
dècada més,
convençuts que
no s'ha perdut

res, sinó que con

tinua viu l'esperit de
família, gràcies a l'esforç d'uns i
dels altres.

Deu anys
SR. JUAN M. MONSALVE FERNANDEZ
Director Administratiu des del
1980 fins al 1989, però treballava
a l'Hospital des de l'any 1973
Desde el punto de vista de relación
me obligaba cada día a mi mismo
a subir al Centro Geriátrico. Man
tener una relación con los abuelos
era prioritario en mi agenda.
El recuerdo más emotivo, entre

muchos, fue mi condi
ción de padrino en

la boda del Sr.

Josep Maymó
(Pitu) y la Sra.
Ramona Char
les, que es la

única que se ha
cdebrado hasta hoy.

SR. RAMON OLLER IARGEMI
Resident del Centre Geriàtric des
de juny del 1968

Totsesperàvem anar

al nou edifici, ja
que al vell les

rajoles queien
a trossos.

Recordo com

si fos avui el dia
de la inauguració,

que plovia molt i la
Cisca i jo vàrem donar la benvin

guda al president de la Generali
tat, Sr. Jordi Pujol, iii vàrem lliu
rar un ram de flors entre paraigües.

SR. AGUSTI TRULLA I GALOBARDES
Gerent de la Fundació Hospital
Asil de Granollers des de l'agost

DR. GERMÀ MORLANS IMOLINA del 1976 fins

Metge adjunt del Servei l'octubre
de Geriatria des del 1984. del 1987
Treballa a l'Hospital des El meu millor
d'octubre de 1981 record és haver
La Redacció d'aquesta nova revista millorat les con
em demana un record o una anèc- dicions de vida
dota d'ara fa 10 anys, quan vàrem dels avis que vivien

començar a treballar al Servei de a la Residència i, incre
Geriatria. Sense oblidar-me de les mentar l'oferta de qualitat assisten

moltes persones que hi han passat, cial de la gent gran.
permeteu-me que el record en

aquests moments sigui per als

companys metges amb qui ara fa
10 anys vaig començar a treballar: SRA. ISABEL VALLLS I FELIU
Dra. I. Ramon, Dr. J. Rigau, Dr. Va començar a treballar a
S. Ariño, Dr. J. Castellsagué i Dr. l'Hospital l'any 1972. Directora

X. Valls. de la Residència d'avis fins
Com a anèc- el 1984. Des d'aleshores
dota, la pri- fins el 1987 va col.laborar
mera, que va amb la Direcció General
ser el comen- Un dels meus millors records és
tari d'un dels quan penso en el moment en què
primers ingres- vàrem decidir començar les obres

sos; es tractava del Centre Geriàtric, tot el curs
d'un arquitecte, exi- d'aquestes, amb els seus problemes

liat republicà, que feia poc que i satisfaccions i, finalment poder
havia retornat i que a la pregunta lo acabar, inaugurar i posar en

de quina era la valoració que feia manca.

com a arquitecte del nostre centre, Encara ara, que ja
em comentà que estava força bé, no hi intervinc,

però que ell hi veia un inconve- a causa de la
nient, i era que per l'orientació del meva jubilació,
llit, estava tot el dia CARA AL ho tinc sempre
SOL!!! a la memòria i

em sembla que
em pertany una

mica. Deu anys han

passat de pressa, però sembla ahir

que el Centre Geriàtric era la
meva principal motivació.

Informacions recollides per
Consol Fusté
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